
KADRINA KESKKOOLI  HOOLEKOGU 
 

KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Kadrinas, 29.11.2016 kell 18.00-19.40 
 
Osalesid: Margit Murumägi, Kuno Rooba, Kersti Lužkov, Karl Meos, Mai Fäelmann, Alo 

Laaniste, Madis Viise, Ain Suurkaev, Kadrina KK direktor Arvo Pani ja Kadrina valla 

rahandusnõunik Aili Purk 

Puudus: Helene Kristine Viita 

Päevakord: 

1. 2016.a. eelarve täitmine 

2. 2017.a. eelarve arutelu ja kinnitamine 

3. 2017.a. investeeringud 

1. Arvo Pani andis ülevaaate 2016.a. eelarve täitmisest. Personalikulude osas ületati eelarvet 

32 658.- eurot, seda just kaasava hariduse osutamise tõttu. 

2. Valla rahandusnõunik Aili Purk tutvustas 2017.a. eelarvet ja investeeringute osa. 2017.a. 

kulud Kadrina Keskkoolile on prognoositavalt 1 691 335.- eurot. 

Kulude suurenemine võrreldes 2016.a. on 10,9%, sh. tööjõukulude kasv on 9%. Lisaks 

tavapärastele kulutustele, on 2017.a. lisakulud kooli 115.aastapäeva, Läti-Leedu-Eesti 

sõprusfestivali ja CADrina 2017 lisatud 22 000.- eurot 

2017.a. investeeritakse 400 000.- eurot ventilatsioonitööde lõpetamiseks ja C-korpuse 

siseremondiks. 

3. Arvo Pani - kaasava hariduse vajadus on üha suurem ja nõuab aasta-aastalt täiendavaid 

summasid, 2018.a. eelarvet koostades on vaja kindlasti sellele reale märkida suurem summa. 

Koolitoidust. Ligi pooled 5.-12. klassi õpilastest jätavad sooja söögi puutumata, süüakse 

ainult magustoitu. Õpetajad on hakanud välja selgitama, mis on sellise raiskamise põhjuseks. 

Otsustati: 

1. Võtta teadmiseks 2016.a. eelarve täimine 

2. Kiita heaks 2017.a. eelarve 

3. Enne uue koolitoitlustaja hanke ülespanekut arutada läbi kooli vajadused ja teha 

omapoolsed ettepanekud vallavalitsusele. 

 

Protokollis Margit Murumägi 

Hoolekogu esimees 

 


